
Voorzitter: Blok

Tegenwoordig zijn 116 leden, te weten:

Agema, Anker, Aptroot, Arib, Atsma, Azough, Van
Baalen, Bashir, Van Beek, Besselink, Bilder, Blok, Van
Bochove, Boekestijn, Boelhouwer, Van Bommel, Bosma,
Bouwmeester, Brinkman, Ten Broeke, Van der Burg,
Çörüz, Cramer, Van Dam, Depla, Dezentjé Hamming-
Bluemink, Tony van Dijck, Van Dijken, Dijsselbloem,
Duyvendak, Eijsink, Ferrier, Fritsma, Van Geel, Van
Gennip, Van Gent, Gerkens, Van Gerven, Van Haersma
Buma, Halsema, Van der Ham, Hamer, Haverkamp,
Heerts, Heijnen, Hessels, Van Heugten, Van Hijum, Ten
Hoopen, Jacobi, Jansen, Joldersma, Jonker, Kalma,
Kamp, Kant, Knops, Koopmans, Roland Kortenhorst,
Koşer Kaya, Kraneveldt-van der Veen, De Krom, Kuiken,
Langkamp, Leerdam, Van Leeuwen, Leijten, Lempens,
Madlener, Mastwijk, Van Miltenburg, Neppérus, De Nerée
tot Babberich, Nicolaï, Ortega-Martijn, De Pater-van der
Meer, Pechtold, Peters, Polderman, Poppe, Van Raak,
Remkes, Roefs, Roemer, De Rooij, De Roon, De Rouwe,
Rutte, Samsom, Schermers, Schinkelshoek, Slob,
Smeets, Snijder-Hazelhoff, Spekman, Van der Staaij,
Sterk, Teeven, Thieme, Tichelaar, Timmer, Ulenbelt, Van
der Veen, Van Velzen, Vendrik, Verbeet, Van der Vlies, Van
Vroonhoven-Kok, Waalkens, Weekers, Wiegman-van
Meppelen Scheppink, Wilders, Willemse-van der Ploeg,
De Wit, Wolbert en Zijlstra,

en de heer Hirsch Ballin, minister van Justitie, mevrouw
Ter Horst, minister van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties, de heer Plasterk, minister van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap, de heer Eurlings,
minister van Verkeer en Waterstaat, mevrouw Vogelaar,
minister voor Wonen, Wijken en Integratie, en mevrouw
Bussemaker, staatssecretaris van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport.
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De voorzitter: Ik deel aan de Kamer mee dat het lid Van
der Staaij zich heeft afgemeld voor de middag- en
avondvergadering.

Deze mededeling wordt voor kennisgeving aangenomen.

Aan de orde is het debat naar aanleiding van een
algemeen overleg op 13 maart 2008 over de Segway.
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De heer De Krom (VVD): Voorzitter. De VVD-fractie is
zeer teleurgesteld over de brief van de regering waarin
wordt aangekondigd dat voor toelating van de Segway
nog twee jaar nodig is.

Eerst moest er nader onderzoek naar de verkeersveilig-
heid worden gedaan. Dat kostte zes maanden. Toen
moest er volgens de regering – onnodig, wat mij betreft
– toestemming komen uit Brussel om de Segway op de
weg te gebruiken en waren wij weer zes maanden
verder. Vorige week liet het kabinet ons weten dat de
wetgeving eerst moest worden gewijzigd, omdat de step
niet onder de in de wet gedefinieerde categorie
voertuigen valt. Dan ben je zo weer twee jaar verder en
dan zijn wij al met al meer dan drie jaar bezig om dat
ding op de weg toe te laten. In andere landen rijdt de
Segway allang rond, maar niet zo in Nederland.

Ik moet zeggen dat de inventiviteit waarmee voor elke
oplossing weer een nieuw probleem wordt gevonden,
wel bewondering verdient. Intussen moet de Kamer de
regering keer op keer aanspreken op voortgang. Ik moet
het eerlijk zeggen: ik vind het bijna te gênant voor
woorden.

Wat mij betreft, hijst de Kamer niet de vlag voor deze
bureaucratie. Wat mij betreft, zijn wij uitgepraat met het
kabinet. Wij willen dat de Segway, vooruitlopend op de
aanpassing van de regelgeving, nu gewoon wordt
toegestaan. Daarom dien ik mede namens collega Roefs
de volgende motie in.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende dat het gebruik van de Segway op de
openbare weg niet is toegestaan totdat de wetgeving is
aangepast;

overwegende dat mensen met hart- en longziekten een
tijdelijke ontheffing kunnen verkrijgen voor het gebruik
van de Segway;
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